
Overzicht 

van insprekers en vragen vragenhalfuurtje 

 
aangemeld voor de Politieke Avond  

van de Raad van de gemeente Nijmegen 
op woensdag 19 november  

in het Stadhuis. 
 

 
INSPREKERS Gebroeders Van Limburgkamer 18.00 – 19.00 uur 
 
Brief Nijmegen 1 en Antwoord op schriftelijke vragen N1  

• De heer M. Seveke, voorzitter bestuur N1 
 
RVS Sportpark de Dennen inclusief Talent Centraal Nijmegen en RVS Bestemmingsplan 
Nijmegen West - 2 (Rosa de Limastraat, Talent Centraal)                                                     

• De heer R. de Bruin, Kinderopvang Ikke 
 
Brief Zienswijze beëindiging subsidie MEC Nijmegen en toekomst NME 

• De heer F. van Santwijk, directeur MEC Nijmegen (schrijver van brief) 

• Mevrouw A. Baard, secretaris IVN Rijk van Nijmegen 

• De heer G. Mangnus, directeur De Bastei/ Natuurmuseum Nijmegen 

• De heer N. van de Poel, namens Stichting Educatieve Natuurtuin Goffert 

• Mevrouw A. Rutenfrans, medewerker MEC ook namens M. van der Steen 
 

 
VRAGENHALFUURTJE BURGERRONDE Theophanukamer 18.30 – 19.00 uur 
 
Mondelinge vragen aan het college inzake C.S.V. Oranje Blauw 
- Judith Rotink (CDA) 
 

Bij de stadsbegroting 2014-2017 heeft het CDA Nijmegen samen met D66 Nijmegen een motie 

ingediend om geld vrij te maken voor C.S.V. Oranje Blauw; toen en nu nog steeds een voetbalclub in 

moeilijkheden. Toen daar begin van dit jaar nog steeds geen actie op ondernomen was, hebben het 

CDA en D66 vragen aan het college van B&W gesteld over de gang van zaken. 

In de motie riep de raad unaniem op C.S.V. Oranje Blauw te helpen om zich te weren tegen het 

vandalisme waar de voetbalclub veelvuldig mee te maken heeft wegens de open accommodatie. 

Wegens het ontbreken van de omheining kan C.S.V. Oranje Blauw tevens geen extra inkomsten 

verwerven via boarding. 

 

Uit het krantenbericht “Oranje-Blauw gedupeerd door diefstal jeugddoeltjes” hebben we contact 

opgenomen met C.S.V. Oranje Blauw. Van die zijde komt naar boven dat het overleg met de 

gemeente over de uitvoering van de motie als moeizaam wordt ervaren, waarbij er (naast het nog niet 

plaatsen van de omheining) enkel wordt gefocust op het veiligheidsaspect. 

 

Daarom wil het CDA de volgende vragen stellen: 

Is het college het met ons eens dat de uitvoering, zowel inhoudelijk als qua tijd, nog verdere actie 

behoeft? 

 

Kan het college de toezegging doen dat in ieder geval op korte termijn de omheining wordt geplaatst? 

Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

Is het college bereid ook de overige punten uit de motie uit te voeren? 

 

 
KRAAMPJE 17.30 – 21.00 uur 
 

• MEC Nijmegen 
 


